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Betreft: openbare ruimte, CO2 en milieu 

Leden van college en raad gemeente Woerden, 

CO uitstoot is zeker voor de overheid een van de belangrijkste zorgen. Dus ook voor gemeente 

Woerden. Een van de grote uitstoters van CO2 is de betonsector, verantwoordelijk voor 8 tot 10 % 

van de totale CO2 uitstoot. 

Wanneer k zie wat er op de Julianalaan in Harmelen gebeurt, en dit is ongetwijfeld geen uitzondering 

n onze gemeente, verbaast mij dit ten zeerste. Trottoirtegels wordt vernieuwd evenals alle 

trottoirbanden. Maar veel nog puntgave! trottoirbanden zijn in een grote container gestort om te 

vermalen worden tot puin. Dit terwijl deze banden m.i. wel 100 jaar en langer mee kunnen gaan. 

Uiteraard geldt dit ook voor de tegels, aan het merendeel mankeert niets en kunnen toch worden 

hergebruikt op dezelfde plek, na een aantal jaar is het verschil met nieuw alleen te zien voor mensen 

die erop letten. Desnoods worden deze gebruikt op minder in het oog springende projecten, 

bijvoorbeeld fietsenstallingen bij sportaccommodaties, tegelfietspaden. Ongetwijfeld weten 

milieubewuste ambtenaren hier nog tig voorbeelden aan toe te voegen. 

Ja, en als er een vrachtwagen over heen gaat kan er een stukje afbreken van een trottoirband, en ja 

de zon en de tijd hebben ook hun invloed. Maar de norm moet zijn: doet deze band of tegel nog 

waarvoor het bestemd is en niet de kwaliteitsnormen van een tegelshowroom. 

I er ooit een inwoner bij de gemeente komen klagen, dat er een stukje van een of meerdere 

trottoirbanden zijn afgebroken en deze vervangen dienen te worden? Kan het mij niet voorstellen 

wel dat tegels ongelijk liggen, struikelgevaarlijk zijn of dat er tegels ontbreken. 

Wil gemeente Woerden geloofwaardig zijn, worden of blijven inzake het halen van 

milieudoelstellingen, dan wordt het tijd om de buitenruimte niet als een showroom te zien. 

Woon zelf aan de Mauritshof, gras aan de overzijde wordt wekelijks gemaaid of het gegroeid is of 

niet. Deze zomer nauwelijks groei, maar alsof het een golf-green betreft, wordt het iedere week 

gemaaid, zelfs boom- en lantaarnpaal-spiegels, vaak schuil- en leefplekken van insecten, mogen geen 

10 cm hoog worden, want hup er is weer een week voorbij en daar komen de mannen met de 

bosmaaiers wederom. 

Blad en straatgoten worden wekelijks geveegd of er nu wat ligt of niet. Het is herfst, daar hoort 

vallend blad bij, een bladvrije buitenruimte is een utopie. Machine is op weg naar volgende wijk en er 

ligt alweer blad. En inwoners hebben ook hun verantwoordelijkheid. 

CO2 uitstoot, geluidsoverlast, grondstof- ‚ brandstof-, arbeids- en belastinggeld- verspilling kunnen 

gelet op hoe de buitenruimte wordt beheerd, niet hoog op de prioriteitenlijst van gemeente 

Woerden staan. En dat is gelet op alle milieuproblemen, maar ook financiën bedenkelijk. 

Uiteraard hoop ik dat mijn schrijven in ieder geval reden is om nog eens kritisch te kijken naar het 

beheer van onze bestratingen en groene leefomgeving. 
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